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ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
The Technical Information and Control System TICS was developed by BN Automation AG and has been used successfully for years. TICS closes the
gap between the process levels and the product planning and plant management level.

The motivation for the use of TICS is the necessity of process data processing for the purposes of process control, detection control, optimisation and
for the preparation and provision of the basic data for the superior production planning and the plant management level.

Implementation is by means of a scalable modular system which allows the efficient adaptation to the concrete requirements. Furthermore, various
topologies (single-station, multi-station or inter-location systems by LAN/WAN) can be realised. The following is a brief introduction to the individual
modules.

TICS was originally developed for the areas of water supply and waste-water treatment. Since then however, TICS has also been used in all areas of
the processing industry
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Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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